
Møtedato: 16.06.21

Møtenr.: 5

Styret
for

Stavangerregionen Havn IKS

Protokoll

Til stede: Arnt-Heikki Steinbakk
Renate Gimre

Bjørn Kahrs
Jess Milter

Bjørg Sandal Mímir Kristjánsson
Sissel Knutsen Hegdal Leif Høybakk (Rep)

Fra administrasjonen møtte havnedirektør Merete Eik, arealutvikler Hilde Frøyland, økonomisjef
Anders Bruvik og konsernkoordinator Katrine H. Johannessen. Forretningsutvikler Eivind Hornnes
møtte til sak 32/21.

Styremøtet ble avholdt i Nedre Strandgate 89, styremedlem Jess Milter og Hilde Frøyland fra
administrasjonen deltok via Teams. Møtet startet kl 16.00 og ble ledet av Arnt-Heikki Steinbakk.

Sakene ble behandlet i saksrekkefølge. Følgende saker ble behandlet:

Sak 28/21 Protokoll fra styremøte 21.04.21
Vedtak: Protokollen ble enstemmig vedtatt.

Sak 29/21 Havnedirektørens orientering juni 2021

Havnedirektøren orienterte om invitasjon fra Stavanger kommune om vurdering av
Folkebad på Bekhuskaien.

Vedtak: Havnedirektørens fremleggelse av informasjon om drift og annet relevant
ekstern/internt arbeid tas til orientering.

Sak 30/21 Resultatrapport Q1 2021 – Stavangerregionen Havn IKS og konsernselskaper

Økonomisjef Anders Bruvik presenterte saken.

Vedtak: Resultatrapporten tas til orientering.
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Sak 31/21 Digitaliseringsstrategi 2021-2024

Vedtak: Styret godkjenner Digitaliseringsstrategi 2021-2024 for Stavangerregionen
Havn.

Sak 32/21 Plan for havneutvikling 2021-2024. Unntatt offentlighet §14 og §23.
Egen protokoll

Sak 33/21 Bjergsted Havnefront – Tomt B. Unntatt offentlighet §23. Egen protokoll

Sak 34/21 Eventuelt
Sak 34.1/21 Bjergsted Havnepark. Unntatt offentlighet §23. Egen protokoll

Sak 34.2/21 Cruiseanløp til Stavanger havn
Representanten Jess Milter stilte følgende spørsmål: «Hvordan praktiseres styrets
beslutning ang antall cruiseanløp internt i SRH? Kommuniserer SRH maks anløp til
kunder eller har kunder blitt fortalt at en kvote på 200 praktiseres?»
Havnedirektøren orienterte om hvordan SRH praktiserer begrensningen som er
anmodet av Stavanger formannskap, og hvordan dette er informert om til kunder.
Dette er styret blitt orientert om tidligere, og det var en ekstraordinær sak 10. mars,
sak 14/21.
Det ble støttet av styreleder og representantskapsleder at spørsmålene følges opp
slik:
1. Det etterlyses svar på brev til Stavanger kommune signert styreleder i hht.

vedtak i sak 14.1/21 om å oppheve årlig begrensning på antall cruiseanløp.
2. Innhold i sak 14/21 oversendes representantskapet til uttalelse og eventuell

tilbakemelding til styret.

Møtet ble hevet kl 18.10.

Arnt-Heikki Steinbakk Renate Gimre

Jess Milter Bjørn Kahrs

Bjørg Sandal Sissel Knutsen Hegdal

Mímir Kristjánsson


